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ANTALYA 
YASTA 

ATSO Başkanı Ali Bahar, Kemer’de yaptığı gezi 
sırasında teknesinden suya düşen minderi almak 
için denize girdi. Bu sırada arkadaşı M.S.Ç.’nin  
geri manevra yapması sonucu ağır yaralanan 
Bahar kurtarılamadı. Antalya, yasa boğuldu.

ATSO BAŞKANI 
ALI BAHAR, TEKNE 

KAZASINDA VEFAT ETTI

n HASTANEYE gelerek olayla ilgili bilgi alan 
Antalya Valisi Hulusi Şahin, aileye ve Antalyalılara 
acı haberi verdi. ATSO Yönetim Kurulu üyeleri, çok 
sayıda meclis üyesi, Ali Bahar'ın 
yakınları ve sevenleri de 
hastaneye akın etti. 
Bahar'ın vefat ettiğini 
büyük bir şok içinde 
öğrenen ailesi ve ça-
lışma arkadaşları yasa 
boğuldu. Bu arada AT-
SO’nun sosyal medya 
hesabından hüzün dolu 
bir vefat ilanı paylaşıldı. 
n HABERI 4’TE 

                    

                    

FECİ ŞEKİLDE CAN VERDİ 

n KENDISINE ait ‘Alber’ adlı tekne ve Kemer’de 
denize açılan Ali Bahar, marinaya yanaştıkları sırada 
teknede oturmak için kullanılan minderin denize 
düşmesi üzerine suya atladı. Tekneyi kullananın 
arkadaşı M.S.C. durumu fark etmeden manevra 
yapınca  Bahar motor pervanelerinin arasında kaldı. 
Vücudunda ağır kesikler oluşan ve yoğun kan kay-
beden Bahar, tüm çabalara rağmen kurtarılamadı. 

ŞOK VE HÜZÜN BİR ARADA 

n ANTALYA Valisi Hulusi 
Şahin, “Antalya’nın ye-
tiştirdiği çok çalışkan ve 
vizyon sahibi bir sana-
yicimizdi. Antalya çok 
kıymetli bir evladını kay-
betti” derken Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek “Kıymetli başkanı-
mıza Allah’tan rahmet ve 
ATSO ailemize başsağlığı 
diliyorum.” diye konuştu. 

EVLADIMIZI KAYBETTİK

n ALI Bahar’ın tekneden düşen 
minderi almak için denize girdiği 
sırada geri manevra yapan yakın 
arkadaşı M.S.Ç., taksirle ölüme ne-
den olmak suçuyla gözaltına alındı.  

ARKADAŞI 
GÖZALTINDA

Yerel seçimlerden önce emekli-
ye yüzde 20 indirimli su sözü 
veren Büyükşehir Belediye 

Başkanı Muhittin Böcek, bu indirimi 
yapmadığı gibi fiyatı 4,5 kat artırdı. 
Meskenlerde 5 metreküpe kadar 1,83 
TL olan suyun birim fiyatı, yüzde 446 
zamlanarak 10 TL oldu. Antalya yine 
Türkiye’nin en pahalı suyunu içecek. 
n HABERI 5'TE 

İNDİRİM BEKLERKEN
4,5 KAT ZAMLANDI
                    EMEKLİYE BİR DARBE DAHA

n Büyükşehir Belediye Meclisi’nde, bu yıl yapılması 
planlanan Altın Portakal Film festivalindeki ödüllerle 
ilgili maddeye AK Parti ve MHP grubundan ret geldi. 
Konuyla Eğitim, Kültür Gençlik ve Spor Komisyonu 
Raporu ile Bütçe Komisyon Raporu CHP’nin çoğun-
luk oyları ile kabul edildi.  n 5’TE 

Altın Portakal’a 
Cumhur tırpanı

n KONYAALTI Belediyesi’nin adını 
kullanarak yardım toplayan dolandı-
rıcıların benzeri Alanya’da da türedi. 
Alanya Belediye Başkanı Osman 
Tarık Özçelik, Alanyalılara “Bizim 
adımıza yapılan yardım taleplerine 
aldanmayın” diye seslendi. n 3’TE 

Alanya Belediyesi’nin 
adıyla dolandırıcılık 

n CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, “Eğitim 
sistemimiz maalesef bugün ne laik  ne de kamu-
sal bir hizmet anlayışına sahip. Çocuklarımızı ve 
gençlerimizi AKP’nin karanlığına teslim etmeye-
ceğiz. Laik, bilimsel, nitelikli, demokratik, kapsa-
yıcı ve kamusal eğitim haktır” dedi. n 5’TE 

EĞİTİM MARATONU
CHP’nin eğitim alanında yaşanan sorunlara dikkati çekmek 
için başlattığı ‘Eğitim Maratonu’ 81 ilde eş zamanlı yapıldı. 

                    KARANLIĞA TESLİM OLMAYIZ  

n MMO Antalya Şube Başka-
nı Prof. Dr. Ibrahim Atmaca, 
ortamı havalandırmadan ve 
bakımı yapılmadan klima 
kullanılmasının hastalıklara 
davetiye çıkardığını söyledi. 
n HABERI 2’DE 

 

KLİMA UYARISI ULUSAL Su Kurulu Üyesi Dr. Erol 
Kesici, yıllardır yaşa-
nan su sorununun en 
önemli çözüm yolunun 
‘su kanunu’ olduğuna 
dikkat çekti. Kesici, 
“Taşkınların önlenme-
sinin ilk adımı budur.” 
dedi. n 2’DE 

SU KANUNU  
ACİL İHTİYAÇ

n CHP Antalya Milletvekili Mustafa 
Erdem, “Kamuda görev yapan şanslılar 
için çifte maaş yasal hâle getirilirken 
98 bin seviyesinde de ikinci bir maaş 
garanti altına alınıyor.” dedi. n 5’TE  

ERDEM’DEN BALLI 
MAAŞ ELEŞTİRİSİ

n KEPEZ’DE ka-
rıştığı kaza sebebiyle 
polis tarafından aracı 
durdurulan Halil İb-
rahim A. pompalı tü-
fek ile göğüs kısmına 
ateş ederek kendini 
öldürdü. n 3’TE 

 
 

Kazadan sonra 
kendini öldürdü

n ANTALYASPOR, Burdur’da oyna-
dığı hazırlık maçında Katar Yıldızlar 
Ligi takımlarından Al Khor’a 2-1 
mağlup oldu. n HABERI 7’DE 

Antalyaspor’un
2. hazırlık kazası 
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TÜM ÇABALARA 
RAĞMEN 

KURTARILAMADI
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Makina Mühendisleri 
Odası (MMO) Antalya 
Şube Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Atmaca, 
MMO Antalya Şube 

Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, 
Dünya Sağlık Örgütü tarafından Covid 
19’un yeni varyantları olan Flirt ve 
LB.1’in baskın hale geldiğinin bil-
dirildiğini belirterek, bulunduğumuz 
ortamları havalandırmayı ihmal etme-
memiz gerektiğinin altını çizdi.Pandemi 
sürecinde havalandırma konusunda bir 
bilincin oluştuğunun altını çizen MMO 
Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim 

Atmaca, “Dünya Sağlık Örgütü yeni 
varyantlar olan Flirt ve LB.1’in baskın 
olduğunu bildirdi. Her ne kadar yeni 
varyantların ülkemizde olup olmadığını 
bilmesek de tedbirli olmakta fayda var. 
Toplu halde çalışılan ofis ortamları, 
alışveriş merkezleri, konaklama tesis-
lerinin ortak alanları hatta toplu ulaşım 
araçları sıcak yaz günlerinde klimaların 
yoğun olarak tercih edildiği yerler. Eğer 
taze hava ile ilgili önlem alınmazsa 
klima sistemlerinde sürekli aynı hava 
devir daim eder. Ortamda herhangi bir 
biyolojik kirletici varsa bulaş kaçınıl-
maz olur. Bu hususta en önemli tedbir 

havalandırmadır. Artan elektrik maliyeti 
nedeniyle bina yöneticileri havalandır-
ma yapmaktan kaçınabiliyorlar. Ancak 
unutulmamalı ki sadece bulaş açısından 
değil kaliteli bir iç ortam havası için en 
önemli tedbir havalandırmadır ve artan 
elektrik maliyetleri bu tedbirden vazge-
çilmesine neden olmamalıdır” dedi.

HASTALIK RİSKİ VAR 
Bulaş riski olan virüs gibi biyolojik 
kirleticiler dışında da birçok iç ortam 
kirleticisinin mevcut olduğunu belirten 
Başkan Atmaca, “Kirleticilerden biri çe-
şitli boyutlardaki tozlardır ve genellikle 
dış kaynaklıdır. Tozlar cihazlarda bulu-
nan filtrelerle tutulabilmektedir fakat bu 
filtrelerin temizliğinin sık sık yapılması 
gerekmektedir. Bir diğer kirletici vardır 
ki bu genellikle iç kaynaklıdır. Uçu-
cu organik bileşenler dediğimiz bu iç 
kaynaklı kirleticiler, yapıştırıcılardan, 
temizlik maddelerinden, ahşap ürünler-
den, oda kokularından ve parfüm gibi 
maddeler kaynaklı çeşitli kimyasallar-
dır. Bu uçucu organikler hiçbir şekilde 
filtreler ile tutulamazlar ve bunların 
bertaraf edilmesi ancak havalandırma 
ile mümkündür. Bu nedenle kapalı 
hacimlerintemiz dış ortam havası ile ha-
valandırması, kalabalık kapalı ortamlar 
için önem arz etmektedir” diye konuştu.

FİLTRELEME ÇOK ÖNEMLİ 
Atmaca, kapalı ortamların kirletici-
lerden arındırılması ve kaliteli bir iç 
ortam havasının temininde 3 ana önlem 

olduğunu söyleyerek şu ifadeleri kul-
landı: “Bunlardan ilki kirletici kaynağın 
ortama alınmamasıdır ancak bu çok da 
mümkün olamamaktadır. İkincisi filtras-
yon ile kirleticinin bertaraf edilmesidir 
ancak her kirletici ve özellikle de uçucu 
organikler filtreler ile tutulamamaktadır. 
Bu nedenle kaliteli bir iç ortam sağlan-
masında en önemli tedbir iç ortamdaki 
kirletici düzeyini seyreltmek için yapı-
lacak havalandırmadır. Kaliteli iç ortam 
havası sadece bulaş riski açısından değil 
alerji ve astım gibi birçok solunum yolu 
hastalığının önüne geçilmesinde de 
önemlidir.” n MURAT ŞENTÜRK 

HAVALANDIRMAYI 
İHMAL ETMEYİN
MMO Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, ortamı havalandırmadan ve bakımı yapılma-
dan klima kullanılmasının hastalıklara davetiye çıkardığını söyledi. Atmaca, “Unutulmamalı ki sa-
dece bulaş açısından değil kaliteli bir iç ortam havası için en önemli tedbir havalandırmadır.” dedi

TÜRKIYE genelinde son yıllarda çok 
sayıda göl ve su kaynağının kuruması, 
aşırı kirlilik ve ciddi düzeyde su kayıp-
ları yaşanması gibi sorunlar nedeniyle 
oluşturulan Ulusal Su Kurulu toplantı 
yaptı. Toplantıya katılan Türkiye Tabi-
atını Koruma Derneği (TTKD) Bilim 
Danışmanı  ve Ulusal Su Kurulu Üyesi 
Dr. Erol Kesici, ‘su kanunu’nun acil 
yasalaştırılmasını gündeme getirdi. Dr. 
Erol Kesici, Tarım ve Orman Bakanı 
İbrahim Yumaklı, Su Yönetimi Genel 
Müdürü Afire Sever ve kurul üyele-
rinin katıldığı toplantıda, kuraklığın 
ve taşkınların önlenmesinin, yıllardır 
yaşanan su sorununun en önemli çözüm 
yolunun ‘su kanunu’ olduğuna yönelik 
sunum yaptığını açıkladı. Dr. Kesici, 
“30 yılı aşkın süredir taslak çalışma-
ları içerisinde defalarca yer aldığım su 
kanununun acilen yasalaşması konusu, 
Bakan Yumaklı, Genel Müdür Sever ve 
kurul üyelerince ilke olarak öne çıkartıl-
dı ve bundan büyük mutluluk duydum. 
Kendilerine teşekkür ederim” dedi.

ARITILMIŞ DENİZ SUYU
Su yönetiminden çok sayıda kurum ve 
kuruluşun koruma-kullanma konusuyla 
ilişkili olmasına rağmen, kurumlar ara-
sındaki yetki çakışmalarının süreklilik 
kazandığına dikkati çeken Dr. Kesici, 
“Bunun sonucunda da yer üstü ve yer 
altı su kaynaklarımızla ilgili potansi-

yel giderek azalıyor. Korumak yerine 
kullanmak daha öne çıkıyor. Bilhassa 
Bodrum gibi turizm ve kıyı kentlerinde 
içme-kullanma suyu konusunda çok 
büyük sıkıntılar yaşanmaktadır. Bod-
rum’da bir kısım tesis ve konutlarda 
içme suyu dışındaki temizlik, havuz, 
çim sulama gibi kullanımda deniz 
suyundan ters ozmosla arıtımla elde 
edilen su kullanımı yaygınlaşmakta. Bu 
konuda uygun deniz sularının kullanma 
suyu olarak kullanımı çok daha kolay. 
Bu tür sistemlerin teşvik edilmesi 
önemli” dedi.

DEĞERİ PARAYLA KORUNMAZ
Su hasadının mutlaka yapılmasının 
yanı sıra suların arıtılarak kullanımı-
nın kuraklık etkilerinin azaltılması ve 
suyun korunması için alınabilecek acil 
önlemler olduğunu dile getiren Dr. 
Kesici, “Marmara Denizi’ndeki müsilaj 
artışı konusunda sadece denizlerdeki 
azot-fosfor kirliliğinin artışının ön-
lenmesi, arıtma sistemleriyle yeterli 
olmayacak. Denizlerin giderek yok olan 
biyolojik tür çeşitliliği, ekosistem bü-
tünlüğünün korunmasıyla sağlanacaktır. 
Suyun değeri, çiftçilerin ürünlerinin 
tarım teknolojileriyle desteklenerek, 
bütünlük içerisinde olmasıyla daha iyi 
korunup, değerlenecektir. Ayrıca suyun 
korunmasıyla ilgili ‘kullanan öder, 
kirleten öder’ bakışından vazgeçilmeli. 
Suyun değeri parayla korunamaz” diye 
konuştu.

CİDDİ BOYUTLARA ULAŞTI
Suyun kişisel ve evsel kullanımlar için 
temel insan ihtiyaçlarını karşılamak için 

kullanma ve uluslararası insan hakları 
hukuku tarafından korunduğuna da 
dikkati çeken Dr. Kesici, “Su, şimdi-
ye kadar bütün uyarı, bilgilendirme, 
eğitim ve cezai işlemlere rağmen çok 
başlılık ve popülist davranışlar nede-
niyle korunamamış, bugün kirlilik ve 
kuraklık ülkemiz için çok ciddi boyutla-
ra ulaşmıştır. Ülkemizde her geçen gün 
kullanılabilir su kaynaklarının giderek 
kuruması, suyun kullanımındaki ku-
rumlar arası uyumsuzluk, buharlaşma 
oranının, su seviyesinin korunamaması 
sonucu artışı, mikro klima değişimle-
ri, su kalitesinin olumsuzluğu ve bu 
kalitesizliğin ve doğadaki tahribatın 
insan eliyle yapıldığı oldukça açık-
tır. Bu nedenlerle, her şeye dokunan 
suyun, su kaynaklarının korunması 
adına ortaya koyulan hedeflerin varlığı 
oldukça önemli bir karardır. Kuraklığın 
ve taşkınların önlenmesinin ilk adımı, 
su kanununun yasalaşması olmalıdır” 
dedi. n DHA

SU KANUNU ACİL İHTİYAÇ 
ULUSAL Su Kurulu Üyesi Dr. Erol Kesici, yıllardır yaşanan su 
sorununun en önemli çözüm yolunun ‘su kanunu’ olduğuna 
dikkat çekti. Kesici, “30 yılı aşkın süredir taslak çalışmaları 
içerisinde defalarca yer aldığım su kanununun acilen yasa-
laşmalıdır. Taşkınların önlenmesinin ilk adımı budur.” dedi

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı ile 
İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Dairesi 
Başkanlığı’nın ortak yürüttüğü “Kent 
Bostanlığı” projesi kapsamında oluştu-
rulan mini kent bostanlığında hasat se-
vinci yaşanıyor.Mini Şehir Bostanlıkları 
hakkında bilgi veren Ziraat Mühendisi 
Merve Akman,vatandaşların stresten 
kurtulabileceği güzel bir alan yarattıkla-
rını söyledi. Akman “Vatandaşlarımızı 
kent yaşamının stresinden uzaklaştırmak 
için Çevre Eğitim ve İnovasyon Merke-
zimizde mini bir bostanlık oluşturduk. 
Vatandaşlar sabahın erken saatlerinde 
buraya gelerek kendilerine tahsis edilen 
alanlarda temizlik, bakım ve sulama 
gerçekleştiriyor. 12 Haziran’da dikimi-
ni gerçekleştirdiğimiz patlıcan, biber, 
domates, kavun ve karpuz gibi mahsul-
lerin ilk hasadınıyapmanın heyecanını 
yaşıyoruz” dedi.

BAŞKAN BÖCEK’E TEŞEKKÜR
Mahalle sakinlerinden Serap Devrim, 
bahçede bitkilerin içinde olmanın heye-
can verici olduğunu ifade etti. Haşim İş-
çan Mahalle Muhtarı Halil Ay ise kendi 
yetiştirdikleri mahsulleri toplarken hem 
sosyalleşip hem de bitkilerin yetişmesi 
hakkında daha çok bilgi edindiklerini 
söyledi.Ay “Belediyemize şehir hayatı 
içinde bir şeyler yetiştirebilmek için bir 
talebimiz olmuştu. Başkanımız tarımın 
içinden geldiği için duyarlı davranarak 
bizlerin talebine hemen karşılık verdi 
ve Çevre Eğitim ve İnovasyon Merkezi 
bahçesinde bir Mini Şehir Bostanlığı 
kurulmasına yardımcı oldu. Kendimize 
ait alanlarda çeşitli sebze ve meyveleri 
doğal bir şekilde üretme şansı buluyo-
ruz” diye konuştu. n BÜLTEN/ABB

İLK HASAT 
HEYECANI

Batı Akdeniz Sanayici ve İş Dünyası Fe-
derasyonu (BAKSİFED), geniş bir sivil 
toplum kuruluşu (STK) heyeti ile Tür-
kiye Büyük Millet Meclisi’ni (TBMM) 
ziyaret etti.BAKSİFED Başkanı Musta-
fa Cengiz liderliğindeki heyet, ilk olarak 
TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş ile 
görüştü. Ziyaretin devamında, Cumhur 
İttifakı’nın Antalya, Burdur ve Isparta 
milletvekilleri ile toplantı gerçekleştiril-
di. Heyet, daha sonra CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel ve CHP’nin Antalya, 
Burdur ve Isparta milletvekilleri ile bir 
araya geldi. BAKSİFED heyeti, ziyare-
tin ardından Anıtkabir’i ziyaret ederek 
Ulu Önder’in manevi huzuruna çıkarak 
mozoleye çelenk sundu ve Ankara ziya-
retini tamamladı.

İNCE ELEYİP SIK DOKUNMALI 
Ayrıca TBMM’de görüşülmekte olan 
Sokak Hayvanları Yasası ve Eğitim Ya-
sası üzerine milletvekilleriyle kapsamlı 
fikir alışverişi yapıldı. Antalya Genç İş 
İnsanları Derneği Başkanı Ercan Yavaş, 
hem Cumhur İttifakı hem de CHP 
milletvekillerine düşüncelerini aktardı. 
Ercan Yavaş, “Şu anda meclisimizde 
görüşülmekte olan eğitim ve sokak 
hayvanları yasasını çok önemsiyoruz. 
Eğitim, bir toplumun uzak geleceği-
dir. Eğitimde bugün atılan adımlar, bir 
ülkenin 50 yıllık geleceğini etkiler. Bu 
nedenle eğitim yasası çok ince elenip 
sık dokunarak hazırlanmalıdır” dedi.
Ercan Yavaş, hayvan hakları yasasına 
dair görüşlerini de paylaşarak, “Geliş-
miş ülkeler sokak hayvanları sorununu 
yıllar önce çözdü. Biz de onların izlediği 
bilimsel yol haritasını referans alarak, 
sokak hayvanlarının kontrolsüz üremesi-
nin önüne geçmek için hızlı ve kapsamlı 
bir kısırlaştırma hamlesi yapmalıyız” 
dedi. n MEHMET DOĞAN 

İş insanlarından 
Ankara çıkarması
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Antalya’da yaşanan dolan-
dırıcılık yöntemlerine bi-
risi daha eklendi. Dolan-
dırıcıların hedefinde bu 
kez ilçe belediyeler var. 

Meslek kuruluşları ve kişilere giden 
arayan dolandırıcılar, Konyaaltı ve 
Alanya Belediyesinin maddi durumun 
iyi olmadığını ifade ederek sözde bele-
diye adına destek istedi. Destek istenen 
kişiler ise parayı göndermeden önce 
belediye yetkililerine ulaşarak, durumu 
anlattı. Belediyenin böyle bir talebi 
olmadığını ifade eden çalışanlar, dolan-
dırıcıların hayallerini suya düşürdü. 

ÖNCE KONYAALTI UYARDI
Konyaaltı Belediyesinden vatandaşlara 
yönelik yaptığı uyarı açıklamasında 
şu ifadelere yer verildi: “Belediyemiz 
ve yöneticilerimizin adı kullanılarak 
meslek kuruluşu ve kişiye yönelik, 
maddi destek talep edildiği tarafımıza 
ulaştı. Konyaaltı Belediyemizin hiçbir 
meslek ve kişiye yönelik maddi destek 
talebi bulunmuyor. Kurumumuz, olayla 
ilgili adli makamlara başvurmuş olup, 
sürecin takibini titizlikle yapmaktadır. 
Bu ve benzeri aramalara itibar edil-
memesini; bu aramalarla karşılaşan 
vatandaşlarımızın da Belediyemize ve 
Emniyet yetkililerine ihbarda bulunma-
larını önemle rica ederiz.”

YARDIM TALEBİNDE BULUNMAYIZ 
Bu uyarının ardından bir uyarı da 
Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık 
Özçelik’ten geldi. Sosyal medya hesap-

larından vatandaşlara seslenen Özçelik, 
“Sizleri birkaç hafta öne benim ve 
meclis üyelerim adına arayarak çeşitli 
sebeplerle para isteyenlere karşı uyar-
mış ve bunların dolandırıcı olduğunu 

söylemiştim. 
Hiçbir zaman ben ve benim belediye 
meclis üyelerim herhangi bir sebeple 
sizi arayarak sizden yardım talebin-
de bulunmaz. Böyle bir arama olursa 

inanmayın. Böyle arayanlar sizlerin iyi 
niyetinden faydalanarak dolandırmak 
isteyenlerdir. Lütfen bunlara itibar 
etmeyin” sözlerine yer verdi.  
n ERTUĞRUL GÜN 

ALANYA BELEDİYESİ’NİN  
ADIYLA DOLANDIRICILIK
Konyaaltı Belediyesi; belediye yöneticilerinin adını kullanarak yardım toplamaya 
çalışan dolandırıcılara karşı bir uyarı yayınlamıştı. Benzer bir uyarı da Alanya’dan 
geldi. Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, “Ben veya meclis üyelerimiz  
sizden yardım talebinde bulunmaz. Böyle bir arama olursa inanmayın.” dedi.

Osman Tarık Özçelik

D-400 karayolu Ulualan mev-
kisinde aracını çalışır vaziyette 
emniyet şeridine park ettikten 
sonra araçtan inip yan yola 
yaya olarak geçen Mustafa 
Yiğit’e (60), A.K’nin (16) 
kullandığı 42 AKV 534 plakalı 
otomobil çarptı.İhbar üzerine 
olay yerine 112 acil sağlık ve 
polis ekipleri sevk edildi.

EHLİYETSİZ ARAÇ KULLANMIŞ 
Ekiplerin yaptığı kontrolde 
Yiğit’in yaşamını yitirdiği 
belirlendi. Otomobilde yolcu 
olarak bulunan ve yaralanan 
bir kişi de hastaneye kaldırıldı. 
Ehliyetsiz olduğu öğrenilen ve 
araçtaki yolcuları bırakıp giden 
A.K’nin yakalanması için ise 
çalışma başlatıldı. n AA

OTOMOBİLİN ÇARPTIĞI
YAYA KURTARILAMADI

Manavgat ilçe-
sinde otomobilin 
çarptığı yaya 
hayatını kaybetti. 
Otomobilde yolcu 
olarak bulunan 
ve yaralanan bir 
kişi de hastane-
ye kaldırıldı.

KEPEZ ilçesinde karıştığı kaza sebe-
biyle polis tarafından durdurulan ve 
psikolojik sorunları olduğu iddia edi-
len sürücü araçtan inmeyip  pompalı 
tüfek ile rastgele havaya ateş etmeye 
başladı.  Olay, 19.00 sıralarında An-
talya’nın Kepez ilçesi Yenidoğan Ma-
hallesi 3093. Sokak’ta meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, psikolojik 
sorunlarının olduğu iddia edilen Halil 
İbrahim A.(51), 07 AVK 594 plakalı 
kamyoneti ile seyir halinde ilerlerken 

başka bir araca çarpıp kaçmaya baş-
ladı. Bir süre sonra aracını park edip 
içinde bekleyen Halil İbrahim A., 
yanında bulundurduğu pompalı tüfeği 
ile etrafa ateş açmaya başladı.  

İKNA ÇABALARI SONUÇSUZ KALDI 
Çevredeki vatandaşların ve olay 
yerindeki polis ekiplerinin ihbarı 
üzerine bölgeye çok sayıda polis, 
özel harekât polisi ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Olay yerine gelen polis 
ekipleri önce çevre güvenliğini sağla-
yarak Halil İbrahim A.’yı ikna etmeye 
çalıştı. İkna çabaları devam ederken 
kamyonet içindeki sürücü Halil 
İbrahim A. pompalı tüfek ile göğüs 
kısmına ateş ederek ağır 
yaralandı. Olay yerine 
gelen sağlık ekiplerinin 
ilk müdahalesinin ardın-
dan yaralı Halil İbrahim 
A. hastaneye kaldırıl-
dı. Halil İbrahim A., 
hastanede yapılan tüm 
müdahalelere rağmen 
kurtarılamadı. Yaşa-
nanları ise vatandaşlar 
evlerinin balkonundan 

izleyip cep telefonlarıyla kayda aldı.   
Öte yandan, Halil İbrahim A’nın geçen 
yıl oğlunun trafik kazası geçirip yatağa 
bağımlı olduğu ve bu sebepten ötürü 
bunalıma girdiği öğrenildi.  n İHA 
 

KAZADAN SONRA KENDİNİ ÖLDÜRDÜ

ANTALYA’nın Kumluca ilçesinde 
makilik alanda başlayıp ormana sıçrayan 
yangın havadan ve karadan müdahaleyle 
kontrol altına alındı.Adrasan Mahallesi 
Karşıyaka mevkiindeki makilik alanda saat 
09.30 sıralarında yangın çıktı. 

Büyüyüp ormana da sıçrayan yangına 
müdahale için bölgeye jandarma ve orman 
arazözleri sevk edildi. Ekiplerin havadan 
ve karadan müdahalesi sonucu yangın 
büyümeden kontrol altına alındı. Söndürme 
çalışmalarının 1 helikopter ve 10 arazözle 
sürdürüldüğü öğrenildi. n DHA

ADRASAN’DA
YANGIN ÇIKTI

MUĞLA’nın Bodrum ilçesinde, ana su 
isale hattında meydana gelen patlama ne-
deniyle yol çöktü, cadde ve sokaklar göle 
döndü.Olay, saat 23.00 sıralarında Yahşi 
Mahallesi Kargı Caddesinde meydana 
geldi. Cadde üzerinde ana su isale hattında 
patlama meydana geldi. Patlamayla birlik-
te yolda devasa çukur oluşurken, tonlarca 
su boşa aktı. Cadde ve sokaklar göle dö-
nerken bir evin bahçesi suyla doldu. İhbar 
üzerine bölgeye belediye ekipleri sevk 
edildi. Zabıta tarafından cadde trafiğe 
kapatılırken sürücüler alternatif güzergah-
ları kullandı. Patlama nedeniyle ekipler 
bölgede onarım çalışması başlattı. n DHA

Bodrum’da ana su
isale hattı patladı

MANAVGAT ilçesi Bahçelievler Ma-
hallesi Çetin Emeç Caddesi’nde; İrfan 
Gündoğdu’nun kullandığı 07 YD 221 
plakalı otomobil ile Çağla Balcı’nın 
kullandığı 34 GJS 869 plakalı otomo-
bil çarpıştı. Araçlardan bir tanesinin 
çarpışmanın şiddetiyle refüje çıktığı 
kazada, 07 YD 221 plakalı araçta 
yolcu olarak bulunan Mert Gündoğdu 
kaza sırasında yaralandı. 
İhbarla adrese gelen sağlık ekibinin 
olay yerindeki müdahalesinin ardından 
ambulansla hastaneye kaldırılan yara-
lının hayati tehlikesinin bulunmadığı 
bildirildi. n İHA 

REFÜJE ÇIKTI 

MUĞLA’da eşi Melek Başkan’ı (71) 
boynundan ve ayaklarından iple bağ-
ladıktan sonra darbettiği ileri sürülen 
Soner Başkan (50), gözaltına alındı. 
Şüpheli, işlemleri sonrası tutuklandı.
Köyceğiz İlçe Jandarma Komutanlı-
ğı ekipleri, Toparlar Mahallesi’nden 
Kadın Destek Uygulaması (KADES) 
üzerinden gelen ihbar sonrası hare-
kete geçti. Olay yerine giden ekipler, 
Melek Başkan’ın salonda boynundan 
ve ayaklarından iple bağlanmış şekilde 
darbedilmiş olarak buldu. Hastaneye 
kaldırılan ve tedavisinin ardından 
taburcu olan Başkan, eşinden şikayetçi 
oldu. Muğla Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı’nın talimatıyla eşini darbettiği ileri 
sürülen Soner Başkan, gözaltına alındı. 
Jandarmadaki işlemlerinin ardından 
adliyeye sevk edilen Başkan, ‘Kişiyi 
hürriyetinden yoksun bırakma’, ‘Teh-
dit’ ve ‘Kasten yaralama’ suçlarından 
tutuklandı. n DHA

KOCA DEHŞETİ 
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Antalya iş dünyasını yasa 
boğan olay, saat 11.00 sıra-
larında meydana geldi. Ali 
Bahar kendisine ait ‘Alber’ 
adlı tekne ve beraberindeki 

bir kişiyle denize açıldı. Ali Bahar, mari-
naya yanaştıkları sırada teknede otur-
mak için kullanılan bir parçanın denize 
düşmesi üzerine suya atladı. Tekneyi 
kullanan kişi durumu fark etmeden ma-
nevra yapınca Ali Bahar motor pervane-
lerinin arasında kaldı. Ali Bahar’ın ağır 
yaralandığının fark edilmesi sonrası 112 
Acil Çağrı Merkezi’nden yardım istendi. 
İhbar sonrası bölgeye Sahil Güvenlik 
botu yönlendirildi. Sudan çıkarılan Ali 
Bahar, hızla kıyıya getirildikten sonra 
ambulansla Kemer’deki özel bir hastane-
ye götürüldü. Vücudunun büyük kısmın-
da yara ve kesikler oluşan Ali Bahar’ın 
kalbinin durduğu ve yoğun kan kaybetti-
ği belirlendi. Müdahale edilen Ali Bahar, 
tüm çabalara rağmen hayatını kaybetti.

GÖZYAŞLARINA BOĞULDULAR 
Antalya Valisi Hulusi Şahin hastaneye 
gelerek olayla ve Ali Bahar’ın durumuy-
la ilgili bilgi aldıktan sonra aileye vefat 
haberini verdi. ATSO Yönetim Kurulu 

üyeleri, çok sayıda meclis üyesi, Ali 
Bahar’ın yakınları ve sevenleri de has-
taneye geldi. Ali Bahar’ın vefat ettiğini 
öğrenen ailesi ve yakınları gözyaşlarını 
tutamadı.

ATSO VEFATI DUYURDU 
ATSO’nun resmi X hesabından, Ali Ba-
har’ın vefatına ilişkin paylaşım yapıldı. 
‘Başımız sağ olsun’ başlıklı paylaşımda, 
“Yönetim Kurulu Başkanımız Ali Bahar, 
Antalya/Kemer açıklarında geçirdiği 
bir kaza sonucu hastaneye kaldırılmış, 

yapılan tüm müdahalelere rağmen kurta-
rılamamıştır.
 Çok değerli başkanımızı kaybetmenin 
derin üzüntüsünü ve acısını yaşıyoruz. 
Merhuma Allah’tan rahmet, ailesine, 
sevenlerine ve camiamıza başsağlığı 
dileriz” denildi.

CENAZE ANTALYA’YA GÖNDERİLDİ
Kaza haberinin ardından İl Jandarma 
Komutanı Tuğgeneral Tarık Hekimoğlu, 
İl Emniyet Müdürü Orhan Çevik, Sahil 
Güvenlik Antalya Grup Komutanı Sahil 

Güvenlik Yarbay Tolga Coşkun, Kemer 
Kaymakamı Ahmet Solmaz, Kemer 
Belediye Başkanı Necati Topaloğlu, Ke-
pez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
ATSO Meclis Başkanı Ahmet Öztürk, 
eski ATSO Başkanı Davut Çetin’in yanı 
sıra çok sayıda iş insanı, STK başkan-
ları, turizmciler de hastaneye geldi. Ali 
Bahar’ın cenazesi, yapılan işlemlerinin 
ardından Antalya Adli Tıp Kurumu mor-
guna gönderildi. Polis ekipleri eşliğinde 
Kemer’den il merkezine getirilen cena-
zeyi, yakınları karşıladı. Cenaze, adli tıp 
kurumu morgundaki işlemlerin ardından 
yakınlarına teslim edilecek.

ARKADAŞI GÖZALTINDA
Diğer yandan kazanın yaşandığı ‘Alber’ 
adlı tekne, Kemer Marina’ya getirilerek 
bağlandı. Kazanın nasıl meydana geldi-
ğiyle ilgili detaylar da ortaya çıktı. Ali 
Bahar’ın tekneden düşen minderi almak 
için denize girdiği, teknede bulunan 
yakın arkadaşı M.S.Ç.’nin Ali Bahar’ı 
almak için geri manevra yaptığı sırada 
pervanenin Bahar’a çarptığı belirtildi. 
Olayla ilgili Kemer Nöbetçi Cumhuriyet 
Savcısı, talimatı ile M.S.Ç. gözaltına 
alındı. n DHA

 

ATSO BAŞKANI ALI BAHAR, TEKNE KAZASINDA VEFAT ETTI

ATSO Başkanı Ali Bahar, Kemer’de yaptığı gezi sırasında teknesinden suya düşen minderi almak için denize girdi. Bu 
sırada arkadaşı M.S.Ç.’nin  geri manevra yapması sonucu ağır yaralanan Bahar kurtarılamadı. Antalya, yasa boğuldu.

ANTALYA’DA  
BÜYÜK YAS

Antalya Şarampol Mahallesi’nde 1969 
yılında doğan Ali Bahar, ilk, orta ve lise 
eğitimini Antalya’da tamamladı. Ana-
dolu Üniversitesi İnşaat Mühendisliği 
Bölümü’nden mezun olan Bahar, Ana-
dolu Üniversitesi Pedagojik Formasyon 
Eğitimi diplomasını da aldı. Üniversite 
eğitiminin ardından bir Antalya firması-
nın Karaburun’daki otel inşaatında saha 
mühendisi, ilerleyen süreçte de şantiye 
şefi olarak çalışıp, vatani görevini 
yerine getirmek için Diyarbakır’a gitti. 
Askerlik dönüşü inşaat mühendisliğini 
bırakıp ticaret hayatına atılan Ali Bahar, 
babası İbrahim Bahar’ın geçmişte 
yapmış olduğu tavukçuluk, süt ürünleri 
ve soğutulmuş diğer et gıdaları sektö-
ründe iş hayatına başladı. Ali Bahar’ın 
Organize Sanayi Bölgesi’nde beyaz et, 
kırmızı et, hindi eti, süt ürünleri iştigal 
konularını içeren, 1200 ton kapasiteli, 
12 bin 500 metrekare kapalı alanda faa-
liyet yürüten bir şirketi, Altınova’da 3 
bin metrekare süt tesisi ayrıca Organize 
Sanayi Bölgesi’nde köfte ve döner fab-
rikası, Bahar Hindi, Bahar Süt Ürünleri, 
Danone, Polonez, Ülker İçim ve ayrıca 
ithal peynir dağıtımı içeren dağıtım 
şirketi bulunmaktadır. Ali Bahar, soyad-
larını verdikleri Bahar Grup bünyesinde 
1995 yılından bu yana üretim yapmakta, 
daha önce alım satımını gerçekleştir-
dikleri ürünlerin üretimine de başlaya-
rak özellikle Antalya’ya katma değer 
yaratan üretim firmasıyla ticari hayatını 
sürdürdü. Bahar Gıda Grup, Bahar Gıda, 
Bah-Et, BHR Süt Şirketlerinin yönetim 
kurulu başkanlığı yapan Ali Bahar, 
bunların yanı sıra Antalya Organize 
Sanayi Bölgesi ile Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası başkanlığı görevini de 
sürdürüyordu. Ali Bahar, evli ve biri kız, 
iki çocuk babasıydı. 

Ali Bahar Kimdir?

ANTALYA Valisi Hulusi Şahin, 
Kemer ilçesindeki tekne kazası 
sonrası ATSO ve Antalya Organi-
ze Sanayi Bölgesi (OSB) Başkanı 
Ali Bahar’ın kaldırıldığı hastane-
ye geldi. Vali Şahin, Ali Bahar’ın 
vefat haberini yakınlarına kendisi 
verdi. Vali Şahin, acı haberi alarak 
gözyaşı döken Ali Bahar’ın yakın-
larına sarıldı. Daha sonra 
hastaneye girip, olayla 
ilgili bilgi alan Vali 
Şahin, çıkışta 
gazetecilere 
açıklama yaptı. 
Vali Şahin, Ali 
Bahar’ın ken-
di teknesinde 
kazaya maruz 
kaldığını 
belirterek, 112 
ekiplerinin 
olaya 6 dakika 
içerisinde müdahale 
ettiğini aktardı. Vali 
Şahin, “İlk müdahalenin 
ardından hastaneye kaldırıldı. 
Yapılan tüm müdahalelere rağmen 
Sayın Ali Bahar’ı kurtaramadık. 
Kendisi Hakk’ın rahmetine ka-
vuştu. Hepimiz çok üzüntülüyüz. 
Ali Bahar, Antalya’nın yetiştirdiği 
çok çalışkan, atılgan ve vizyon 

sahibi bir sanayicimizdi. Hem 
ATSO Başkanımızdı hem de OSB 
Başkanımızdı. 
Türk milleti çok değerli bir sana-
yicisini, Antalya da çok kıymetli 
bir evladını kaybetti. Hepimizin 
başı sağ olsun” dedi.

HİSARCIKLIOĞLU: İYİ BİR İNSAN, 
İYİ BİR DOSTTU

TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu da 

vefat haberinin 
ardından sosyal 
medyada 
taziye mesajı 
paylaştı. Pay-
laşımında Ali 
Bahar ile bir-
likte fotoğra-

fına yer veren 
Hisarcıklıoğlu, 

“Üzgünüm. İyi bir 
insan, iyi bir dosttu. 

Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanımız, TOBB Genel İdare 
Kurulu üyesi Ali Bahar kardeşim 
vefat etmiştir. Kendisine Allah’tan 
rahmet, ailesine, yakınlarına ve 
camiamıza başsağlığı diliyorum. 
Ruhu şad, mekanı cennet olsun” 
ifadelerine yer verdi.

ANTALYA ÇOK DEĞERLİ 
BİR EVLADINI KAYBETTİ
ATSO Başkanı Ali Bahar’ın elim bir kaza sonucu 
vefat etmesi, Antalya’da büyük bir üzüntüyle kar-
şılandı.  Antalya Valisi Hulusi Şahin, Antalya’nın 
yetiştirdiği çok çalışkan, atılgan ve vizyon sahibi 
bir sanayicimizdi. Antalya çok kıymetli bir evladı-
nı kaybetti. Hepimizin başı sağ olsun.” dedi

BÜYÜKŞEHIR Belediyesi Temmuz 
Ayı Devam Meclis Toplantısı’nda da 
gruplar, ATSO Başkanı Ali Bahar ile 
ilgili üzüntülerini dile getirdi. Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek Böcek, “Kıymetli başkanımıza 
öncelikle Allah’tan rahmet ve ATSO 
ailemize başsağlığı diliyorum “dedi. 
CHP Grup Sözcüsü Büşra Özdemir, 
AK Parti Grup Sözcüsü Bahattin 
Bayraktar, MHP Grup Sözcüsü 
Selçuk Senirli de yaşanan kayıptan 
dolayı büyük üzüntü duyduklarını 
ifade ederek Ali Bahar’a rahmet di-
ledi. Konuşmaların ardından gündem 
maddelerine geçildi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

BÜYÜKŞEHİR’DE ALİ BAHAR HÜZNÜ
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Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, 31 
Mart seçimlerinden önce,-
kentte yaşayan emeklilerin 

su tarifelerinde yüzde 20 indirim yapma 
sözü vermişti. Seçimin üstünden 4 ay 

geçmesine rağmen bu indirim sadece 
lafta kaldı. Bunun üstüne suya yakla-
şık 5 kat zam yapıldı. Seçim vaatlerini 
unutturan Böcek yönetiminin yaptığı 
zamma sadece AK Parti grubu ret oyu 
verdi.  

ELEKTRİK ZAMMI BAHANE EDİLDİ 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT 
Genel Kurulu Büyükşehir Belediyesi 
Meclis toplantı salonunda Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Muhittin Böcek 
başkanlığında meclis üyelerinin katılımı 
ile gerçekleştirildi. Mecliste 5 gündem 
maddesi görüşüldü. Gündem maddeleri 
arasında; su israfının önüne geçilmesi, 
su tüketimi artması ile birlikte yapılan 
yatırım miktarının yüksek olması, Ener-
ji Piyasası Düzenleme Kurumu tarafın-
dan elektrik fiyatlarına yüzde 38-50 ora-
nında yapılan zam ile üretim- dağıtım 
maliyetlerinin artması gibi nedenlerden 
dolayı 2024 yılı Su Tarifeleri Cetvelleri-
nin güncellenmesi ile ilgili Abone İşleri 
Daire Başkanlığının teklif yazısı oy 
çokluğu ile kabul edildi. AK Parti grubu 
bu maddeye ret oyu verdi. 

BÖCEK REKORLARI KAPTIRMIYOR 
Elektriğe yapılan yüzde 38’lik zam 
bahane edilerek Antalya’da suya yüzde 
446 zam yapılması tepkiyle karşılandı. 
Önceki görev süresinin ilk 4 yılında 

Türkiye’nin en pahalı suyunu satarak 
rekora imza atan Başkan Böcek, yerel 
seçime yaklaşık 1 yıl kala su tarifesinde 
indirim yaparak göz boyamıştı. Baş-
kan Böcek, ikinci kez seçildiği yerel 
seçimden 4 ay sonra Antalyalılara yine 
Türkiye’nin en pahalı suyunu içirmeye 
başladı. Üstelik indirim vaat etmesine 
rağmen…

YÜZDE 446 ZAM
ASAT’ın bu kararından sonra mes-
kenlerde 5 metreküpe kadar 1,83 TL 
olan suyun birim fiyatı yüzde 446 zam 
gelerek 10 TL oldu. 20,47 TL olan 
06-20 metreküp su fiyatı aynı kaldı.20 
metreküp üzeri 33,56 TL olan birim fi-
yatı ise 21-40 metreküp olarak düzenle-
nerek 50,34 TL oldu. 40 metreküp üzeri  
71,93 TL olarak belirlendi. Mesken ve 
ofislerde 20 metreküpe kadar 20,47 TL 
olan birim fiyatı aynı kaldı. 20 metre 
küp üzeri ise 33,56 TL’den yüzde 114 
zam yapılarak 71,93 TL oldu. Zammın 
önümüzdeki aydan itibaren uygulanaca-
ğı öğrenildi. n ERTUĞRUL GÜN 

Suya yüzde 446 
zam!

EMEKLIYE INDIRIM VAADI BÖYLE MI TUTULUYOR? 

Yerel seçimlerden önce emekliye 
yüzde 20 indirimli su verme vaa-
dinde bulunan Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin Böcek, 
bu indirimi yapmadığı gibi fiyatı 
yaklaşık 5 kat artırdı. Mesken-
lerde 5 metreküpe kadar 1,83 
TL olan suyun birim fiyatı yüzde 
446 zamlanarak 10 TL oldu.

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi temmuz 
ayı olağan devam meclis toplantısı Büyük-
şehir Belediyesi Meclis toplantı salonunda 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek 
başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. 

FESTİVALİ ENGELEME GİRİŞİMİ 
Gündemin 10’uncu maddesinde yer alan 
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
gerçekleştirilmesi planlanan “Antalya Altın 
Portakal Film Festivali 2024” kapsamında 
verilecek olan ödüller ile ilgili Eğitim, Kültür 
Gençlik Ve Spor Komisyonu Raporu ile Bütçe 
Komisyon Raporu AK Parti ve MHP’nin ret 
oyu vermesine karşı, CHP’nin oylarıyla oy 
çokluğu doğrultusunda kabul edildi. Geçen 
yıl yaşanılan olayların ardından ret kararı 
aldıklarını ifade eden AK Parti Grup Sözcü-
sü Bahattin Bayraktar, “Geçen yıl olumsuz 
bir süreç yaşandı. Bu konuda kafamız rahat 
değil. Bu sene bir görelim bakalım herhangi 
bir sıkıntı olmadan bu işi başarabilecekler mi? 
Başarırsalar ondan sonra tekrar yeniden değer-
lendiririz. Geçen yıl Antalya’ya yakışmayan 
olaylar yaşandı” sözlerine yer verdi. 

ULAŞIM ESNAFINA DESTEK
Mecliste ulaşım esnafını desteklemeye yöne-
lik de bir karar alındı. Alınan karar ile birlikte 
gelir havuzu içerisinde bulunan AU plakalı 
halk otobüslerinin kilometre başı 40 TL olan 
destekleme ücreti 43 TL olarak güncellendi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

CUMHUR İTTİFAKI’NDAN
ALTIN PORTAKAL’A RET
Büyükşehir Belediye Meclisi’nde, bu 
yıl yapılması planlanan Altın Porta-
kal Film festivalindeki ödüllerle ilgili 
maddeye AK Parti ve MHP grubundan 
ret geldi. Konuyla ilgili Eğitim, Kültür 
Gençlik ve Spor Komisyonu Raporu 
ile Bütçe Komisyon Raporu, CHP’nin 
çoğunluk oyu ile kabul edildi.

KAMU Teknoloji Platformu, 31 
Mart 2024 Mahalli İdareler Genel 
Seçimleri sonrası sosyal bele-
diyecilikte ilk 100 günde en iyi 
çıkış yapan 5 CHP’li büyükşehir 
belediyesine dair bir rapor hazır-
ladı.Raporda, sosyal belediyecilik 
anlayışını ön planda tutarak yurt-
taşların yaşam kalitesini artırmaya 
yönelik projeleri hayata geçiren 
ve bu alanda en iyi çıkış yapan ilk 
5 CHP’li büyükşehir belediyesini 
sıraladı.
KTP’nin değerlendirme kriterlerine 
göre birinci sıra, Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi’nin oldu. İkinci sıra-
da Ankara Büyükşehir Belediyesi, 
üçüncü sırada Mersin Büyükşehir 
Belediyesi, dördüncü sırada İzmir 
Büyükşehir Belediyesi yer alırken 
beşinci sırayı İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi ve Muğla Büyükşehir 
Belediyesi paylaştı.

ELEŞTİRİ YAĞMURUNA TUTULDU
Antalya’da yaşayan vatandaşlar 
tarafında Başkan Böcek’in bu 
başarısı sosyal medyada eleştiri 
yağmuruna tutuldu. İşte o yapılan 
yorumlardan bazıları: 

Kerim Saraç: “Ben geçen 5 yılda 
bir proje görmedim.Seçimden sonra 
da tek yapılan mahalle ortasında 
geçen asfalt oldu. Seçim bitti asfalt 
yapma bitti başka da bir proje 
görmedim.”
Hüseyin Öner: “Ben mi görme-
dim bu hizmeti tüm Antalya’yı da 
geziyorum hiçbir şey göremedim.”
İlknur Zorlu: “CHP’liyim ama 
hangi konularda acaba? Neye göre 
kime göre? Yaşam kalitesi halkın? 
Bir açıklama yapın lütfen!”
İlhami Demir: “En başarılı 
Antalya ise diğerlerini düşünemi-
yorum.”Samet Seyir: “Hiçbir şey 
yapmayarak birinci oluyorsa, diğer 
belediyelerin vay haline”
Metin Aktaş: ” Ne yapılmış Antal-
ya’da açıklanabilir mi? Performans 
kararını halk versin. En basit sinek 
sorununu bile çözemiyorlar”
Reyhan Şüküroğlu: “Trafik soru-
nu bitti mi?
Kelam Demircan: “Hiçbir şey 
yapılmıyor.”
Alper Çağlar: “Bizim gözler bo-
zuldu galiba! Ya da ben başka bir 
şehirde yaşıyorum”

Erkan Okumuş: “Elmalı Ovacık 
köyünde içme suyu yok. Bu nasıl 
birincilik?”
Serkan Sevinç: “Kimse kusura 
bakmasın, belediye olarak çok ge-
ridesiniz. Bunu bir CHP’li olarak 
ifade ediyorum. İnsanlar turizm 
bölgesi olduğu için gece saatlerine 
kadar çalışıyor, 23.00’dan sonra 
bir iki yer hariç ulaşım yok. Gece 
tramvayın saat 03.00’a alınması 
gerekiyor.”
Hüseyin Öner: “Bu hizmetleri ben 
neden görmedim”

PLATFORMDAN SAVUNMA GELDİ 
Kamu Teknoloji Platformu Başkanı 
Çağrı Işıklıoğlu, rapor hakkında 
yaptığı açıklamada, “Belediyelerin 
performansını değerlendirirken 
yapılan çalışmaları Kadın, Çocuk, 
Genç, Engelli, Emekli/Yaşlı, Çiftçi, 
Sokak Hayvanları ve Diğer Sosyal 
Çalışmalar olarak kategorize ettik. 
Bu kategorilerde yapılan projelerin 
kapsamını, yenilikçi yaklaşımlarını 
ve vatandaşlara sağladığı doğrudan 
faydaları göz önünde bulundurarak 
değerlendirmeler yaptık” ifadeleri-
ni kullandı. n ERTUĞRUL GÜN 

HANGİ 
KRİTERLE 
BAŞARILI 
SEÇİLDİ 
Kamu Teknoloji Platformu, 31 Mart 2024 Mahalli İdareler Genel Seçimleri sonrası sosyal beledi-
yecilikte ilk 100 günde en iyi çıkış yapan belediye olarak Antalya Büyükşehir Belediyesi’ni seç-
ti. Bu birinciliği getiren hizmetleri göremeyen Antalyalılar ise başarı kriterlerini merak ediyor. 

CHP’nin eğitim alanında yaşanan 
sorunlara dikkati çekmek için saat 
10.00’da başlattığı ‘Eğitim Maratonu’ 
24 saatin ardından aynı saatte sona erdi. 
CHP Antalya İl Başkanı Nail Kama-
cı, il Yöneticileri, İlçe Başkanları, İlçe 
Yöneticileri,  Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, İlçe Belediye Başkanları, İl Kadın 
Kolları Başkanı Necla İnci Bayrak, İl 
Gençlik Kolları Başkanı Özkan Yılmaz, 
İlçe Kadın ve Gençlik Kolları ile birlikte 
Cumhuriyet Halk Partisinin 24 saat Eği-
tim Maratonu hakkında 81 il genelinde 
ortak basın açıklaması düzenledi. Kama-
cı, “eğitim sistemimiz maalesef bugün ne 
çağdaş ne laik ne bilimsel ne de kamusal 
bir hizmet anlayışına sahip. Bir çıkış yolu 
yok, nereye giderseniz gidin ülkemizin 
en dertli ve en eksik alanı eğitim. Gün 
geçtikçe de eğitim alanındaki bu dertler 
ve sorunlar, eksiklikler hatta yanlışlıklar 
devam etmeye, ettirilmeye çalışılıyor. 
AKP iktidarı, bilerek ve isteyerek, kasti 
bir biçimde ülkemizde eğitimi baltalamış-
tır. Liyakatsiz atamalarla, eğitim sistemi-
mizin niteliği yerle bir edilmiştir. Eğitim 
dinselleştirilmiş, piyasalaştırılmıştır. 
Köy okulları ve yatılı okullar kapatılmış, 
çocuklarımız kilometrelerce uzaklardaki 
okullara, taşımalı eğitime mecbur edil-
miştir” dedi. 

KARANLIĞA TESLİM OLMAYIZ 
Eğitim siteminin sorunlarının anlatmakla 
bitmeyecek hale geldiğine dikkat çeken 
Kamacı, “22 yıllık AKP iktidarının eğitim 
sistemimizde yarattığı tahribatı gerek so-
kaklarda gerek Meclis’te gerek yargı yo-
luyla, olduğumuz her yerde dile getirme-
ye ve mücadele etmeye devam edeceğiz. 
Cumhuriyet Halk Partisi olarak, eğitim 
mücadelemiz dün ve bugün olduğu gibi 
yarın da devam edecek. Çocuklarımızı ve 
gençlerimizi AKP’nin karanlığına teslim 
etmeyeceğiz. Mustafa Kemal Atatürk’ün 
dediği gibi, “Eğitimdir ki bir milleti ya 
hür, bağımsız, şanlı, yüksek bir topluluk 
halinde yaşatır; ya da esaret ve sefale-
te terk eder.” Laik, bilimsel, nitelikli, 
demokratik, kapsayıcı ve kamusal eğitim 
haktır” dedi. n ERTUĞRUL GÜN 

EĞİTİM 
MARATONU’NA 
ANTALYA’DAN 

DESTEK

CHP Antalya Milletvekili ve Plan ve 
Bütçe Komisyonu üyesi Mustafa Erdem, 
Türkiye Büyük Millet Meclisi Genel 
Kurulu kürsüsünde tasarruf tedbirlerini 
içeren kanun teklifinin 5. Ve 29. Maddesi 
hakkında konuştu. 

Çift maaş alan kamu görevlileriyle 
ilgili düzenleme yapılmasını öngören 29. 
Maddeye değinen Erdem, “Ülkede açlık 
sınırı 19 bin lirayı bulmuşken emeklisine 
10 bin lirayı, çalışanına 17.400 lirayı reva 
gören AKP iktidarının bir gelenek hâline 
getirdiği ve yandaşlara ulufe gibi dağıtı-
lan çoklu maaşlarla ilgili bir düzenleme 
olarak sunuluyor. Bu iktidarın her zaman 
yaptığı gibi, aslında bir algı oyunu. 
Çünkü bu kapsama sadece kamu görevlisi 
alınıyor ve kamu görevlisi statüsünde 
olmayanları kapsamıyor.

 Düzenlemeyle, kamuda görev yapan 
şanslılar için çifte maaş yasal hâle getiri-
lirken neredeyse 10 emekli maaşına denk 
gelen 98 bin seviyesinde de ikinci bir 
maaş garanti altına alınıyor. 

Vicdanınız kaldıysa elinizi vicdanınıza 
koyun, söyleyin diyorum iktidar sahibi 
arkadaşlar. Biz Komisyonda söyledik, 
‘Eğer ikinci maaş ödemesi yapacaksanız 
gelin yürürlükteki asgari ücreti geçmesin’ 
dedik ve önerge verdik. İktidar partisi 
milletvekillerince maalesef reddedildi. Bu 
iktidar emek ve emekçi düşmanı değerli 
arkadaşlar!” dedi. 

n MURAT ŞENTÜRK 

ERDEM’DEN 
BALLI MAAŞ 
ELEŞTİRİSİ
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Yalnızca birkaç yıllık kısa 
vadeli rant hırsı ve “zengin 
kaynakların yoksul bekçisi mi 
olalım” yalanıyla bir coğrafya 

üzerinde yaşayan halkın hafızasından 
çalınıyor. İkizdere’den Toroslara, Kaz 
Dağı’ndan Amanoslara, Dicle’den Büyük 
Menderes’e coğrafya yangın yeri gibi. 
Yağma ateşinin düştüğü her bölgede bir 
avuç insanın çırpınışı yetmiyor bu büyük 
yangını söndürmeye. Bugünlerde her 
birimiz bir dereyi, binimiz bir vadiyi, 
milyonumuz bu güzel ülkenin dağlarını, 
yaylalarını tutmalıyız: “Bu dağlar, bu 
sular, bu kıyılar, bu kentler, bu sokaklar 
bizim hafızamız, vermiyoruz” diyebil-
mek için…
Türkiye’nin kentleri ve coğrafyası hızla 
hafızalardan siliniyor. Kentlerden kırsala 
bu durum hemen her alanda böyle. Bu 
öylesine köklü bir dönüşüm ki; bir kez 
görüp beğendiğiniz, büyülendiğiniz do-
ğal alana ikinci kez gitmeye korka hale 
geliyorsunuz. Çünkü akıl almaz projeler 
ya da yapılaşma uygulamalarıyla doğal 
alanın bütün cazibesi yok edilmiş, adeta 
yapay bir rekreasyon alanına dönüştürül-
müş oluyor…
Ya da geçmişin izlerine dokunduğunuz 
bir tarihi mekânı bir daha gördüğünüzde 
tanıyamaz gale geliyorsunuz. O güzelim 
kaleler, köprüler, camiler, kervansaraylar, 
antik tapınaklar, tiyatrolar… Binlerce 
yılın kültür mirası öyle bir restore edilip 
kumlamayla beyazlatılmış ki; zamanın 
bütün izleri silinivermiş…
İçine doğduğunuz ev, yaşadığınız sokak, 
parklarında dolaştığınız kent, bahçesinde 
oyunlar oynadığınız okul, ilk kez âşık 
olduğunuzda başınızın döndüğü o büyü-
leyici kumsal ve sularında serinlediğiniz 
nehirler…
Yaşamınızda anısı olan ne varsa hızla 

dönüşüyor, başkalaşıyor ve adeta hafıza-
nızdan siliniyor. Çok üzerinde durulup 
tartışılmasa da Türkiye kendine yabancı-
laşmanın en ağırının yaşandığı ülkelerin 
başında geliyor.
Denizin dibindeki kayalıktan, dağın 
zirvesindeki uçuruma kadar coğrafya-
nın ve kentlerin hemen her köşesi, içine 
doğduğumuz yaşamın bir parçası. Bu 
parçala birer birer zihnimizden çalındık-
ça, yalnızca geçmişi değil, aynı zamanda 
geleceği da belirsizleşen birer insana 
dönüşüyoruz.

YER ADLARI BU KİMLİĞİN 
ÖNEMLİ PARÇASI
Yer adları bu kimliğin en önemli parçası. 
İster eski Yunan kolonicileri, ister Asurlu 

tüccarlar, isterseniz de 
Diyar-ı Rum’u yurt tutan 
Türkler ya da Hatti ülkesi-
ne yerleşen Hititler olsun 
hemen her kültürde yeni 
yerleşilen topraklardaki 
dağa-dereye, ağaca-taşa ad 
vermek kültürel hafıza-
nın sürekliliği kadar dil 
ve anlam bütünlüğünü de 
sağlıyordu…

Bu konuda binlerce örnek 
sıralanabilir ama ben 
bugün size sadece bir nehir 
vadisinin yerel coğrafya-
nın hafızasında nasıl bir 
anlamı olduğunu anlatmak 
istedim…

ÇİÇEK BABANIN NAZLI 
KIZI NAM NAM ÇAYINI 
BİLİR MİSİNİZ?
Nam Nam Çayı… Adını 
birçoğunuz duymamıştır 
bile… Muğla’nın Köyceğiz 
ilçesinin sırtını yasladığı 
ve yerel halkın Çiçek Baba 

Dağı olarak andığı Sandras Dağından do-
ğan Nam Nam Çayı, Köyceğiz Gölü’ne 
ulaşana kadar çok uzun bir yolculuğu 
olmasa da geçtiği coğrafyanın her kıvrı-
mında yöre insanının adlandırmalarına 
tanıklık eder.
Çiçek Baba, hem Köyceğiz hem de De-
nizli Beyağaç yöresindeki yerel halk için 
kutsal kabul edilir. Eren olarak görülür 
ve her yaz binlerce insan Çiçek Baba 
Dağındaki Eren’in mezarının etrafında 
doğa tanrıcı geleneklerin sürüp gittiği 
zamanın en eski buluşmalarından birini 
canlandırır.

SUYUN TANIKLIĞINDA BİÇİMLENEN 
KÜLTÜREL HAFIZA
Yer adlandırmasında dağ ile deniz ara-
sında en tepede Çiçek Baba vardır. Çiçek 
Baba dağının güneyinden Köyceğiz’e 
doğru akmaya başlayan Nam Nam Çayı, 
yolculuğu boyunca birçok küçük derenin 
de elinden tutup alır götürür. Çayın aktığı 
vadinin iki yakasındaki yerleşim ya da 
mevkii adları, bu bölgeye yerleşen ve 
yüzlerce yıldır varlığını bu coğrafyanın 
verdikleriyle sürdüren halkın üretim 
biçimine ve kültürüne işaret eder.
Bugün vahşi madencilikle tarumar edi-
len, yağmalanan bu bölge, coğrafyanın 
sadece ekonomik rakamlarla ve yüzölçü-
mü ile tanımlanamayacağını anlatır bize.
Çiçek Baba’dan Köyceğiz’e doğru inen 
Nam Nam Çayı, akışını hızlandırır-
ken Çıralı Mevkiini selamlayıp, Deve 
Çukuru ve Güre mevkilerinden geçer. 
Tekirarası, Gölyanı, Çiçekliyurt mevki-
lerinden geçerek akışını sürdüren Nam 
Nam Çayı’nın dokunduğu coğrafyadaki 
her yer adı, bir öyküyü, bir türküyü, bir 
masalı ve onca insanın yaşanmışlığını 
aktarır kuşaktan kuşağa.

COĞRAFYANIN, DİLİN VE KÜLTÜRÜN 
BÜTÜNLÜĞÜ
Sandras’ın karlarının erimeye başladı-
ğı bahar aylarında Nam Nam Çayının 

akışı daha bir gürleşir ve kimi yerde acı 
öyküleri de kaydeder zamanın hafızasına. 
Sarıalan’dan Tahtacı Yurdu Mevkii’ne 
inen sular, akışını Kırıntılık, Söğütçük, 
Kabakavak mevkilerinden geçerek Çatak 
Mahallesine ulaşır. ‘Çatak’ suların kavuş-
tuğu, birbirine çatıldığı dere ağızlarıdır. 
Her adlandırma, coğrafyanın, dilin ve 
kültürün bütünlüğünü aktarır üzerinde 
yaşayan insanların hafızasına.
Artık akışın yönü Çobanlar Mahallesi 
ve Dipçikliçağıl Mevkii’ne doğrudur. 
Buradan Akçakapız’a ulaşan sular bize 
bu bölgede “dar bir geçit” olduğunu 
işaret eder. Bugün kanyon olarak anılan 
coğrafi nitelemenin adı “kapız”dır. Uyru 
Mahallesi, Soğucak ve nehre adını veren 
Nam Nam Mahallesi’nden geçen sular 
düzlükteki ilerleyişiyle birlikte bize 
coğrafyanın üretimle kurduğu ilişkiyi de 
anlatır. Artık Ulukışlak Mevkii vardır, 
suyun yolculuğunun bu kısmında. Yani 
kışın geçirildiği yer.

İKLİMİN VE MEVSİMLERİN 
DÖNGÜSÜNDE ŞEKİLLENEN YAŞAM
Yukarı Kuyu, Türkmen Oturağı, Zeytina-

şılı, Oyuzlar (Oğuzlar?), Kışla, Asar-
lık, Aşılamadüzü, Çalca, Tahtacıdüzü, 
Kabagünlük, Kavacık, Kirişlik Yurtluğu 
suyun tanıklığında sürüp gelen yaşamları 
tarif eder. İklim ve mevsimlerin döngü-
süne kulak vererek, her biri birer “doğa 
okuryazarı” insanların üretimle, dille, 
kültürle şekillenen yaşamları binlerce 
yıldır Anadolu coğrafyasını yeryüzünün 
en eski üretim okullarından biri haline 
dönüştürmüştü.
Kitabı, defteri, diploması olmayan; hafı-
zalarda taşınan bilgiyle kuşaktan kuşağa 
aktarılan bu yaşam okulunun derslikleri 
ise su kıyıları, ormanlar, çayırlar, yüksek 
yaylalar ve her birine bir ad verilen mil-
yonlarca yıllık kayalardı.

ÇİÇEK BABA DAĞINDAN, KÖYCEĞİZ 
GÖLÜNE SUYUN HAFIZASI
Artık Nam Nam Çayı’nın 30 kilometreyi 
biraz geçen bu kısa yolculuğunda, sonun 
başlangıcı olan bir başka evreye gelinir 
ve Kirişlik Yurdunu selamlayıp geçen 
sular Kumcuk’tan Kocagöl mevkiine 
ulaşır ve Köyceğiz Gölü ile buluşur. Bin-
lerce yıldır akışıyla Sandras’ın zirvesine 
düşen kar tanesinin bereketini Köyce-
ğiz Ovası’na taşıyan Nam Nam Çayı, 
parçası olduğu coğrafyanın hafızasıdır. 
İnançlar ve kültürler yaratan, üzerinde 
yaşayan nice cana can veren, akışına ve 
ahengine uyulmadığı zamanlarda da can 
aldığı da olan bir suyun öyküsüdür bu. 
Çiçek Baba’nın ak köpüklerden gelin-
likler giydirip Ege’ye gelin ettiği güzel 
kızı Nam Nam Çayı, kimi zaman hırçın, 
kimi zaman da nazlı nazlı akar durur. 
Bugün dağlarında iş makinelerinin, dev 
kamyonların gezdiği coğrafya, sadece 
üzerinde yaşayanların kaderi değil, aynı 
zamanda kurduyla kuşuyla, insanıyla 
ağacıyla bir bölgenin hafızasıdır da.

“VERMİYORUZ!” DİYEBİLMEK İÇİN
Yalnızca birkaç yıllık kısa vadeli rant 
hırsı ve “zengin kaynakların yoksul 
bekçisi mi olalım” yalanıyla bir coğrafya 
üzerinde yaşayan halkın hafızasından 
çalınıyor. İkizdere’den Toroslara, Kaz 
Dağı’ndan Amanoslara, Dicle’den Büyük 
Menderes’e coğrafya yangın yeri gibi. 
Yağma ateşinin düştüğü her bölgede 

bir avuç insanın 
çırpınışı yetmiyor 
bu büyük yangı-
nı söndürmeye. 
Bugünlerde her 
birimiz bir dereyi, 
binimiz bir vadi-
yi, milyonumuz 
bu güzel ülkenin 
dağlarını, yayla-
larını tutmalıyız: 
“Bu dağlar, bu 
sular, bu kıyılar, 
bu kentler, bu 
sokaklar bizim 
hafızamız, vermi-
yoruz” diyebil-
mek için… 
n YUSUF
 YAVUZ 

BİRİZ, BİNİZ 
MİLYONUZ Coğrafya, halkın 

hafızasından çalınıyor

Yalnızca birkaç yıllık kısa vadeli rant hırsı ve “Zengin kaynakların yoksul bekçisi mi olalım” 
yalanıyla bir coğrafya üzerinde yaşayan halkın hafızasından çalınıyor. Bugünlerde her birimiz 

bir dereyi, binimiz bir vadiyi, milyonumuz bu güzel ülkenin dağlarını, yaylalarını tutmalıyız. 

 

Milyonlar harcayarak 
doğal bir nehir nasıl 
öldürülür? 

Bu sorunun yanıtı, 
Antalya Konyaaltı’ndaki 

Boğaçayı’nda 
yaşananlarda saklı. 

Tüm itirazlara rağmen 
dönemin AKP’li 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı’nın ‘Çılgın 
Proje’ olarak duyurduğu 
proje, Aralık 2018’de 
tamamlandı.

“Bataklıktı, cennete 
döndü” diye kamuoyuna 
sunulan, “pırlanta 
gerdanlık” olarak 
adlandırılan projenin 
büyük bir hata olduğu kısa 

sürede anlaşıldı. 2019’dan 
itibaren Boğaçayı’nın 
proje alanındaki sucul 
bitkilerin temizliği büyük 
bir maliyete dönüştü. 
Kokuşma, sinek ve kirlilik 
arttı. Sürekli biçilen otlar 
daha da güçlenerek 
varlığını sürdürdü. 

Rüsubatla dolan zemin 
yükseldi ve sığlaşan suda 
ot biçme makineleri 
hareket edemez hale 
geldi...

Sonuçta Boğaçayı’nın 

sazlıkları kendi yaşam 
alanlarını işgal eden akılsız 
projeyi yenmeye başladı. 
Sazlıklar Boğaçayı’nı 
yeniden doldurmaya 
başladı. 

Boğaçayı’nı emlak 
rantı için boğanların, 
üstüne ilkinden ders 
almayıp ısrarla ikinci 
etabını da yapmak 
için çabalayanların 
unutmaması gereken bir 
şey var: Bu topraklarda 
son sözü hep su söyler....

YUSUF YAVUZ

AKMAYAN 
AKARSU 

BOGAÇAYI
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Yeni sezon hazırlıklarını 7 
Temmuz’dan bu yana Burdur 
Mehmet Akif Ersoy Üniver-
sitesi tesislerinde sürdüren 

Antalyaspor kampın son gününde Katar 
Yıldızlar Ligi takımlarından Al Khor 
ile hazırlık maçında karşı karşıya geldi. 
Katar ekibi, Yohan Boli’nin 12’nci 
dakikada attığı golle ilk yarıyı 1-0 önde 
tamamladı. Karşılaşmanın ikinci yarısı-
nın hemen başında yine Yohan Boli’nin 

golüyle fark 2’ye çıktı. Antalyaspor 
yeni transferi Moussa Djenepo’nun 
attığı golle farkı bire indirdi. Karşı-
laşmayı Al Khor takımı 2-1 kazandı. 
Antalyaspor, Brezilyalı Teknik Direk-
törü Alex de Souza yönetiminde çıktığı 
ikinci maçta da mağlup oldu.

SIRADA ERZURUM VAR 
Karşılama sonunda basın mensuplarına 
açıklama yapan Alex de Souza, “Burdur 
şehri bizi çok iyi karşıladı. Burada çok 

iyi bir yapı var. Elimizden gelen en iyi 
şekilde çalıştık. Şimdi ikinci etaba Er-
zurum’da devam edeceğiz. Futbolda gol 
atan kazanır biz de bunu yapmaya çalı-
şacağız. En iyi futbolumuzu oynamaya 
çalışacağız. Burayı çok iyi bir şekilde 
bitirdik. Bundan sonra Erzurum’da bir 
haftadan fazla bir süre orada çalışaca-
ğız. İki maç oynadık. Erzurum’da da 
hazırlık maçlarımız olacak. Kulübün 
altyapısı her zaman kulübe yardımcı 

olmuştur. Genç oyuncular da bize her 
zaman yardımcı oluyor. Ama biz yarış-
macı bir takım kurmayı hedefliyoruz. 
Bu şekilde de çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” dedi.

ÖĞRENCİLERDEN ZİYARET 
Burdur Antalyaspor Futbol Okulu’nun 
öğrencileri maç sonunda Alex de Souza 
ile fotoğraf çektirdi. Futbol okulu yöne-
ticileri tarafından Alex’e Burdur ceviz 
ezmesi hediye edildi. n DHA

HAZIRLIKTA 
2. YENİLGİ

Antalyaspor, 
Burdur’da 
oynadığı 
hazırlık ma-
çında Katar 
Yıldızlar Ligi 
takımların-
dan Al Khor’a 
2-1 mağlup 
oldu.

KULÜPTEN yapılan açıklamada, geçen 
sezon kombine kart sahibi olan taraftarların, 
22-29 Temmuz’da aynı koltuklarını satın 
alabileceği belirtildi.Yeni kombine sahibi 
olmak isteyenlerin boş olan koltukları 22 
Temmuz’dan itibaren satın alabileceğinin 
aktarıldığı açıklamada, “VIP kombinelerin 
yenileme ve satış işlemleri sadece kulübü-
müzden yapılacak. 

Diğer kombine satın alma işlemleri www.
passo.com.tr, Passo mobil uygulama ve 
Corendon Alanyaspor Passolig Ofisi’nden 
yapılabilecek. 
Kombineler sadece Corendon Alanyaspor 
logolu Passolig kart sahiplerine tanımlana-
bilecek. Ayrıca e-bilet kullanım süresinin 1 
Haziran 2025’e kadar uzatılması gerekmekte-
dir.” ifadelerine yer verildi.

ALANYASPOR’DA KOMBINE BILET 
FIYATLARI ŞU ŞEKILDE OLACAK:
Güney VIP: 30 bin lira
Kuzey VIP: 25 bin lira
Maraton E blok: 5 bin lira
Maraton D-F blok: 4 bin 500 lira
Maraton A-B-C-G-H-I blok: 4 bin lira
Güney kale arkası: 2 bin 250 lira
Kuzey kale arkası: 1700 lira

KOMBİNE SATIŞLARI 
HAFTAYA BAŞLIYOR

Coren-
don Alan-
yaspor’un 

yeni se-
zonda Oba 
Stadı’nda 

oynayacağı 
lig maçla-
rında ge-

çerli olacak 
kombine 

bilet fiyatla-
rı açıklandı.

PARIS 2024 Olimpiyat Oyunları’nda 
Türkiye’yi temsil edecek Artistik Cimnas-
tik Erkek Milli takımı, Antalya Havali-
manı’nda düzenlenen törenle Fransa’ya 
yolcu edildi. Olimpiyat Oyunları öncesi 
Antalya’da son hazırlık kampını gerçek-
leştiren Artistik Cimnastik Erkek Milli 
Takımı, çalışmalarını tamamladı.Başant-
renör Yılmaz Göktekin, milli sporcular 
Ferhat Arıcan, İbrahim Çolak, Ahmet 
Önder, Adem Asil ve Emre Dodanlı 
için Antalya Havalimanı CİP salonunda 
uğurlama töreni düzenlendi.Milli takım 
kafilesi; Türkiye Cimnastik Federasyonu 
Başkanı Suat Çelen, Antalya Gençlik ve 
Spor İl Müdürü Yavuz Gürhan ve yetki-
lilerin katıldığı törenle Paris’e uğurlandı.
Federasyon başkanı Suat Çelen, havali-
manında gazetecilere yaptığı açıklamada, 
Antalya’da güzel bir kamp dönemi geçir-
diklerini ve coşkulu bir ortamda olimpi-
yatlara uğurlandıklarını söyledi.

TÜRKİYE İLK DEFA İLK 
Milli sporcuların, İstan’DE bul aktarmalı 
Paris’e gidecek ilk kafilede yer aldıklarını 
belirten Çelen, “Sporcularımız Tokyo 
2020’de olduğu gibi inşallah ülkemizin 
yüzünü güldürür, bayrağımızı dalga-
landırır, milletimizi gururlandırır. Bunu 
yapabilecek kapasiteleri var. İnşallah 
yarıştıkları gün en iyi günleri olur. Dua-
larımız onlarla. Artistik Cimnastik Milli 
Takımı’mız, Türkiye tarihinde ilk defa ilk 
12’ye girerek olimpiyatlara gidiyor. Yani 
ilk 12’ye girmek demek, bizim artık bir 
jimnastik ülkesi olduğumuzun göstergesi. 
Dünyanın her yerinde cimnastik yapıldığı-
nı düşünürseniz, ilk 12 takıma girmek çok 
büyük bir olay. “ diye konuştu.

GURLUYUZ, MUTLUYUZ
Antalya Gençlik ve Spor İl Müdürü Yavuz 
Gürhan ise milli sporcuları Antalya’dan 
olimpiyatlara uğurlamanın gurur ve 
mutluluğunu yaşadıklarını ifade ederek, 
başarı dileğinde bulundu.Ay-yıldızlı 
kafile, İstanbul aktarmalı olarak Fransa’ya 
gidecek. n AA

Olimpiyatlar 
için Paris’e 
uğurlandı

TOKYO 2020 Olimpiyatları’nda 
kazandığı bronz madalyayla önemli bir 
başarı elde eden Arıcan, AA muhabirine, 
madalya sayısını arttırmayı ve takım 
olarak yakaladıkları başarıyı sürdürüle-
bilir hale getirmek istediklerini söyledi.
Takım olarak ilkleri başarmak istedikle-
rini söyleyen Arıcan, Türk cimnastiğinde 
takım halinde olimpiyat oyunlarına giden 
ilk takım olduklarını kaydetti.İlklerin 
ekibi olarak yeni başarılara imza atmak 
istediklerini belirten Arıcan, “Bu takımın 
kaptanı olduğum için çok mutluyum. Ta-
kım olarak büyük hedeflerimiz var. Olim-
piyatlarda işimizi en iyi şekilde yaptıktan 
sonra finale kalmak ve cimnastik ülkesi 

olma yolunda ilk adımı atmak istiyoruz. 
Paris’te bayrağımızı dalgalandırmak 
için elimizden gelen her şeyi yapacağız. 
Tokyo’da tarihi bir madalya kazandım, 
takımla birlikte bu madalyanın üzerine 
koymayı hedefliyoruz. Bizden sonraki 
sporcuların daha başarılı olmalarını umut 
ediyor ve bu başarıyı sürdürülebilir hale 
getirmek istiyoruz.” diye konuştu.

ÇOCUKLARA ÖRNEK OLUYORUZ 
Göztepe Spor Kulübünde yaklaşık 7 
yıldır cimnastik şube başkanlığı yaptığı 
hatırlatan veren Arıcan, tecrübeleriyle 
binlerce sporcunun hayatına dokunma-
ya çalıştığını vurguladı. Olimpiyatların 

sporların zirvesi olduğunun altını çizen 
Arıcan, “Olimpiyat madalyaları alındı-
ğında o spora olan ilgi artıyor. Kazan-
dığım bronz madalya benim için altın 
değerindeydi. Yolda beni gören çocukla-
rın ‘Ferhat ağabey seni izledikten sonra 
cimnastiğe başladım’ demeleri benim için 
çok kıymetli. 
Cimnastik branşını bu aşamaya hep bera-
ber taşıdık. Çocukların spora başlaması, 
sporu hayatlarının bir parçası haline 
getirmesi aldığımız madalyalardan çok 
daha değerli. Tüm tecrübelerimi çocuk-
lara, gençlere aktarmak ve olimpiyat 
oyunlarına yeni sporcular yetiştirmek 
istiyorum.” şeklinde konuştu. n AA

ARICAN’AN HEDEFİ ALTIN MADALYA

Basketbol Şampiyonlar Ligi’nde 4 eleme 
turnuvasına da Antalya ev sahipliği 
yapacak.FIBA’dan yapılan açıklamaya 
göre, 17-22 Eylül’de gerçekleştirile-
cek turnuvalarda 6’şar takım mücadele 
edecek.Bu takımlardan 4’ü çeyrek final 
oynayacak, 2 ekip ise yarı finalde dahil 
olacak.Eleme turnuvalarını birinci bitiren 
takımlar, Basketbol Şampiyonlar Ligi’nin 
grup aşamasında mücadele etme hakkı 
kazanacak.Üçüncü turnuvada yer alacak 
Aliağa Petkimspor, 17 Eylül’de Hollanda 
ekibi Heroes den Bosch ile çeyrek finalde 
karşılaşacak. n DHA 

Eleme turnuvaları
ANTALYA’DA 
OYNANACAK
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Konyaaltı Belediyesi, bün-
yesinde bulunan Kreş ve 
Gündüz Bakımevlerinde 
eğitim gören miniklere 

doğa sevgisi aşılamak için farklı 
bir etkinliğe ev sahipliği yapıyor. 
Öğrenciler düzenlenen etkinlik kap-
samında teraryum yaparak, “Doğayı 
çok seviyoruz. Doğamızı koruya-
lım” mesajı verdiler. 
HAYALLERİNİ TASARLADILAR 
Etkinlik kapsamında Gürsu Kreşi ve 
Gündüz Bakımevi’nde eğitim gören 
minikler,  öğretmenleri eşliğinde 
teraryum yapımının inceliklerini öğ-
rendi. Renkli taşlar, küçük oyuncak-
lar ve minyatür dekoratif objelerle 
süslenen teraryumlar, çocukların 
hayal güçlerini ve el becerilerini 
geliştirdi. Minik ellerin ustalıkla 
çalıştığı etkinlikte çocuklar kendi 
teraryumlarını oluşturmanın mutlu-
luğunu yaşadı. 
DOĞAMIZI ÇOK SEVİYORUZ
Bu tür etkinliklerin çocukların doğa 
sevgisini kazanmasında önemli 

katkı sağladığını belirten kreş öğret-
menleri, ayrıca öğrencilerin bitki-
lerin büyüme süreçlerini gözlemle-
yerek doğa bilinci kazandıklarını da 
vurguladı. Belediye yetkilileri, eği-
tim sürecinin sadece akademik değil 

aynı zamanda çocukların sanatsal 
ve doğa ile bağlarını güçlendirdi-
ğini söylerken, benzer etkinliklerin 
devam edeceği ve çocukların doğayı 
sevmelerine teşvik etmek için çeşitli 
projeler geliştireceklerini belirttiler. 

Etkinliğin sonunda öğrenciler hep 
bir ağızdan “Doğamızı Çok Sevi-
yoruz. Doğamızı koruyalım” mesajı 
verdi. 
n BÜLTEN/KONYALTI 
BELEDİYESİ 

KREŞ ÖĞRENCİLERİ
ÇİÇEK TASARLADI
Konyaaltı Belediyesi minik öğrencilere doğa sevgisi aşılamak için yaratıcı bir 
etkinliğe ev sahipliği yaptı. Belediyeye bağlı kreşlerde eğitim gören minikler, 
düzenlenen teraryum atölyesinde birbirinden güzel çiçek tasarımı yaptı. 

Manavgat Belediyesi, mübarek Muharrem 
Ayı vesilesiyle Cumhuriyet Meydanı Sergi 
Alanı’nda düzenlediği aşure ikramıyla Manav-
gatlıları bir araya getirdi.Düzenlenen aşure 
etkinliğine Manavgat Belediye Başkanı Niyazi 
Nefi Kara, CHP Manavgat İlçe Başkanı Oykun 
Başar, belediye meclis üyeleri, belediye baş-
kan yardımcıları, oda başkanları, sivil toplum 
örgütlerinin temsilcileri, mahalle muhtarları 
ve çok sayıda vatandaş katıldı.

BAŞKAN KARA İKRAM ETTİ 
5 bin kase aşurenin dağıtıldığı etkinlikte 
Manavgat Belediye Başkanı Niyazi Nefi Kara, 
aşureleri elleriyle doldurup ikram etti. Başkan 
Kara, etkinlik boyunca vatandaşlarla hem 
aşure yedi hem de uzun uzun sohbet etti.
Aşure ikramının ardından konuşanBaşkan 
Kara, “Birlik ve beraberliğin, bir arada olma-
nın güzelliğini yaşıyoruz. Aşure, toplumumu-
zun dayanışma içinde olması, mutluluklarını, 
derdini paylaşmasının bir örneğidir. Aşure, 
paylaşmanın ve birlikteliğin simgesidir. 
Bugün burada bir arada olmanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. Bu tür etkinliklerle hem kültürel 
değerlerimizi yaşatıyor hem de toplumsal 
dayanışmamızı pekiştiriyoruz. Bu ayın ge-
tirdiği barış ve hoşgörü ruhu, bizlere bir kez 
daha birlikte hareket etme ve birlikte yaşama 
iradesini hatırlatır.” dedi.Katılımcılar, kala-
balık bir ortamda aşurenin tadını çıkarırken, 
etkinlik boyunca dostluk ve muhabbet ortamı 
oluştu. Aşure ikramına gelen vatandaşlar, 
belediyeye teşekkür etti. n DHA 

Manavgat’ta 
aşure etkinliği

Antalya Muratpaşa Belediyesi’nin yenilik, 
buluş ve girişim destekleme merkezi Abdullah 
Sevimçok Sivil Toplum ve İnovasyon Merkez-
leri’nde (ASSİM), 10-14 yaşa yönelik verilecek 
robotik-kodlama eğitimi başvuruları başladı.
Kurs bu yıl 5 ayrı grup halinde gerçekleşecek. 
Her grup 12 kişiden oluşacak. Toplam 16 
saatten oluşan eğitimler 10.00-14.00 arasında 
4 gün boyunca sürecek. ASSİM Teknoloji 
Merkezi tarafından verilecek kursta öğrenciler, 
uzman eğitmenler eşliğinde yazılımlar, kodlar, 
devreler, sensörler ve 3 boyutlu yazıcılarla 
çalışıp hayallerini tasarıma dönüştürecekleri 
bir eğitim sürecinden geçecek. Eğitim içeriğin-
de code.org, scratch ile programlama, mBot 
eğitim robotu programlama, tinkercad ile 3D 
tasarım oluşturma ve Arduino ile bait devre 
kullanımı yer alıyor.Robotik-kodlama kursuna 
katılmak isteyenlerin başvurularını 444 80 07 
numaralı Turunç Masa çağrı merkezi üzerin-
den oluşturmaları gerekiyor. Kontenjanların 
tamamlanmasının ardından ise 29 Temmuz’da 
ilk grubun eğitimleri başlayacak.  
n BÜLTEN/MURATPAŞA BELEDİYESİ 

Robotik kodlama
eğitimleri başlıyor

 Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, 
Başkan Danışmanı Sadık Dizdaroğlu ile birlikte 
Belediye ana binasındaki birimleri gezerek, soh-
bet ettiği personele hal hatır sordu. Çözüm Ma-
sası ekiplerinin çalışmaları, iş düzeni ve işleyişi 
hakkında da bilgiler alan Başkan Özçelik, ziyareti 
esnasında Çözüm Masası’nı arayan bir vatandaşın 
çağrısını cevapladı. Yaptığı telefon görüşme-
sinde, vatandaşın talebini hassasiyetle dinleyip 
cevaplayan Başkan Özçelik, Alanya Belediyesi ve 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ile koordine olarak 
yürütülen çalışmalar hakkında bilgiler paylaştı. 
Telefonu cevaplayan kişinin Başkan Özçelik olma-
sı karşısında kısa süreli şaşıran vatandaş, Başkan 
Özçelik’e teşekkürlerini etti. Başkan Özçelik de 
vatandaşlara daha hızlı ve etkili hizmet sunma 
arzusu ile çalıştıklarını ifade ederek, vatandaş-
ların her zaman belediyeye ulaşabileceklerini ve 
sorunlarını paylaşabileceklerini vurguladı. n İHA 
 

Termometrelerin 39 dereceleri gösterdiği, nem 
oranının yükselmesiyle birlikte hissedilen hava 
sıcaklığının 40 dereceye ulaştığı Antalya’da insan-
lar kadar hayvanlar da sıcaktan bunalıyor. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Doğal Yaşam Parkı’ndaki 
118 türden bin 549 hayvana, sıcak havalarda don-
durulmuş buzlu kokteyller ikram ediliyor. Kentte 
sıcaktan bunalan hayvanlar için buzlu meyve ve 
sebze kokteyllerinin yanı sıra etçil beslenen hay-
vanlar için et, balık ve tavuktan oluşturulan buzlu 
kokteyller servis ediliyor. Buzlu meyve, sebze 
ve et ürünleriyle beslenen hayvanlar, bu sayede 
serinliyor. Ayrıca gün içerisinde bazı hayvanların 
bulunduğu alanlarda su fıskiyeleri sık sık açılarak 
serinletilmeye çalışılıyor.
MEVSİM MEYVELERİ VE SEBZELERİ DONDURULUYOR
Antalya Büyükşehir Belediyesi Doğal Yaşam 
Parkı Şube Müdürü Veteriner Hekim Aygül Arsun, 
çok sıcak günler geçirdiklerini anlattı. Arsun, 
“Özellikle Antalya neredeyse yanıyor. Hayvan-
larımız için barınak planlamalarında bütün hava 
koşullarına uygun barınaklar yapıldı. Gerek soğuk 
gerek sıcak stresine karşı en iyi şekilde hayvanları 
koruyoruz. Hayvanlarımızı ön planda tutuyoruz. 
Sıcak havalarda biraz daha yeşil ağırlıklı besle-
meye yöneliyoruz. 
Özellikle prime 
alt gruplarında yaz 
sebze ve meyveleri 
tüketmelerine özen 
gösteriyoruz. Bazen 
bunları soğutulmuş 
halde veriyoruz” 
dedi. n DHA 

YAŞAM PARKI’NA 
TEMMUZ AYARI 
ANTALYA Doğal Yaşam Parkı’nda yer 
alan hayvanlar, eyyam-ı bahur (çöl 
sıcakları) etkisiyle oluşan sıcak hava 
nedeniyle buzlu meyve-sebze kok-
teyli ve fıskiyelerle serinletiliyor. 

Başkan Özçelik 
talepleri dinledi


